
 

 

 

 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 30/8-2021 ställde jag en interpellation till 
teknik- och fastighetsnämndens ordförande Carl-Johan Schiller. Interpellationen 
handlade om skräp och sopor i vattnet kring Lidingö. Båtklubbarna hade under 
sommaren tillsammans med kampanjen Rena Mälaren gjort ett stort arbete med 
bottenstädning. Under debatten i augusti i år sade Carl-Johan Schiller att han avsåg 
att titta närmare på frågan om att upphandla bottenstädning för Lidingö stad.  
 
Med anledning av ovan har jag följande frågor: 
1. Har en upphandling av bottenstädning gjorts? 
2. Om en upphandling inte gjorts, finns det planer på att göra det i närtid? 

 
 
 
 

     

Enkel fråga till Teknik- och fastighetsnämndens ordförande Carl-Johan Schiller 

gällande upphandling av bottenstädning 
Kommunfullmäktige 2021-02-22 

Jonas Lundgren (V)   


